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Van de voorzitter

De subgroep Natuurbescherming heeft zich ingespannen met acties tegen de jacht

en er is in het najaar een symposium georganiseerd over de jacht op Knobbel-

zwanen, mede als gevolg van initiatieven van het Knobbelzwanenplatform, dat

uit vogelwerkgroep is ontstaan.

Terugki jkend op het afgelopen jaar lijkt het wat rustiger geworden te zijn voor

de vogelwerkgroep. Vergeleken met het voorgaande jubileumjaar is er wat minder

publiciteit geweest en er zijn ook minder openbare activiteiten ontplooid. Toch

kunnen we terugkijken op een breed scala van zinvolle activiteiten.

De redactie van DE KORHAAN

wenst u een vogelrijk 1994

Dat doen we in deze Korhaan door middel van het jaarverslag, dat een goed over-

zicht geeft van de dingen waar we mee bezig zijn geweest. Ik doe slechts een

kleine greep daaruit. De sugroep Avifauna heeft, naast de gebruikelijke tel-

lingen, ook nog geïnventariseerd in twee gebieden. Verder waren er het afgelo-

pen jaar twee bijzondere vogeltrektellingen, waarvoor ook weer een aantal leden

in touw is geweest.
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Daarnaast draaiden natuurlijk ook de andere activiteiten, zoals hetwerk aan

nestkasten, excursies, propaganda, de Korhaan en cursussen met veel inzet door.

Het bestuur van de vogelwerkgroep hield zich dit jaar bovendien nog bezig met

het 'doorlichten' van de organisatie. Er was daarover al vaker van gedachten

gewisseld, maar het ontstaan van een vacature voor de coördinatie van de sub-

groep Avifauna zorgde er voor dat er wat meer vaart achter deze plannen werd

gezet. Het idee is het aantal subgroepen wat te verminderen, om de coördina-

tie te kunnen versterken. Zoals bekend is er voor de subgroep Avifauna nu

een coordinatieteam van drie personen en is er ook voor het redactieteam van

De Korhaan versterking op komst.

Een overweging bij het reorganisatieplan was ook het bundelen van gelijk-

soortige activiteiten die een zekere samenhang hebben. Zo zal de subgroep

'Eerapolders' opgaan in de subgroep 'Avifauna'. De subgroep 'Propaganda' en

de subgroep 'Korhaan' gaan samen in een geheel nieuwe subgroep 'Communicatie'.

Tenslotte komt er een subgroep 'Algemene Zaken', die gericht is op een aantal

ondersteuneedö taken die niet onder de activiteiten van de andere subgroepen
vallen, zoals de ledenadministratie, bibliotheek en archief.

Met reorganiseren alléén neemt de hoeveelheid werk echter niet af. Het bestuur

zoekt dan ook voor alle subgroepen mensen die zich willen gaan inzetten voor

de vogelwerkgroep.

Om voor de komende jaren een goed beleid te kunnen bepalen, dat raogelijk beter

aansluit bij de wensen en ideeen van de leden, zullen wij in de loop van het

komende jaar een enquête houden onder alle leden van de vogelwerkgroep. Het

bestuur van de vogelwerkgroep hoopt met behulp van de antwoorden van u allen

zonodig veel te kunnen verbeteren aan het aanbod van activiteiten in de orga-

nisatie van de vogelwerkgroep. Omdat dit in het belang van ons allen is, hoop
ik dan ook dat alle leden hier aan mee zullen werken.

Ook voor het komende jaar staat er weer een scala van activiteiten op het

programma. Er is gehoeg te doen voor en met vogels, zowel in het veld als

in de studeerkamer. Ik wens u dan ook met veel vertrouwen een 'vogelrijk'
jaar toe!

Rob Kole


